
Kłobuck, dnia 22 czerwca 2023 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisji Budżetu, 
Finansów, Handlu, Usług 
i Ochrony Środowiska.  

 

Protokół nr 9/2023 

IX Posiedzenie w dniu 22 czerwca 2023  
Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 19.05.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 8/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 19.05.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
BRAK GŁOSU (3) 
Angelika Borowiecka-Idziak, Tadeusz Praski, Janusz Soluch 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Kotkowska 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie 
ustalenia opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku, 
zmienionej uchwałą Nr 390/XXXIX/2022 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 1 marca 
2022 r. (Dz. Urz. Woj. Śl. z 2022 r., poz.1449). 
 
Dyrektor Żłobka A. Chyra zreferowała w/w projekt uchwały.  

W toku dyskusji Komisja poruszyła m.in. kwestię wysokości opłat za wyżywienie w 
ościennych żłobkach. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 
opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku, zmienionej 
uchwałą Nr 390/XXXIX/2022 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 1 marca 2022 r. (Dz. Urz. 
Woj. Śl. z 2022 r., poz.1449). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Janusz Soluch 
NIEOBECNI (1) 
Tadeusz Praski 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Kłobucka wotum zaufania. 
 
Sekretarz S. Piątkowska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Kłobucka wotum zaufania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 



Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Tadeusz Praski 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. Odniosła się do uwagi RIO w 
przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Tadeusz Praski 
 
7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Kłobucka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radny M. Cieśla przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Kłobucka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Tadeusz Praski 
 
8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2023. 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

W toku dyskusji Komisja poruszyła m. in. kwestie: zasadności naprawy drogi od ul. Cichej do 
ul. Rolniczej; nieuregulowanego stanu prawnego ul. Jesionowej; dofinansowania dla OSP 
Kłobuck. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Tadeusz Praski 
 
9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radny T. Wałęga poprosił o przybliżenie sprawy dot. środków na zadanie „Widowiskowa 
odnowa”. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że w ramach tego zadania dla MOK zostanie zakupiony 
sprzęt audio-video, oświetlenie oraz wykonana zostanie stosowna instalacja. Rozważany jest 
również zakup telebimu.  

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poprosił o przybliżenie sprawy dot. zadania „Eko 
remiza w Nowej Wsi”. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że jest to zadanie finansowane ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w 
formie dotacji do 60% kosztów kwalifikowanych, wysokość dofinansowania nie może 
przekroczyć 200.000,00 zł. W ramach tego zadania zostanie wykonana kompleksowa 
termomodernizacji budynku m.in. wymiana okien, ocieplenie stropu. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 



Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Tadeusz Praski 
 
10. Informacja dotycząca gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 
Kłobuck za 2022 r. 

Kierownik GOR A. Grabowska-Graj- przedstawiła w/w informację. 
 
11. Sprawy różne. 
 
Komisja poruszyła temat organizacji Dni Kłobucka.  
 
12. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Marcin Wojtysek 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 


